

No. 5664. AGREEMENT FOR THE MUTUAL SAFEGUARDING OF SECRECY OF INVENTIONS RELATING TO DEFENCE AND FOR WHICH APPLICATIONS FOR PATENTS HAVE BEEN MADE. SIGNED AT PARIS ON 21 SEPTEMBER 1960<sup>1</sup>

N° 5664. ACCORD POUR LA SAUVEGARDE MUTUELLE DU SECRET DES INVENTIONS INTÉRESSANT LA DÉFENSE ET AYANT FAIT L'OBJET DE DEMANDES DE BREVET. SIGNÉ À PARIS LE 21 SEPTEMBRE 1960<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Government of the United States of America on:*

8 September 1970

NETHERLANDS

(With effect from 8 October 1971. For the Kingdom in Europe, Surinam and the Netherlands Antilles.)

*Certified statement was registered by the United States of America on 9 November 1971.*

---

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique le :*

8 septembre 1970

PAYS-BAS

(Avec effet à compter du 8 octobre 1971. Pour le Royaume en Europe, le Surinam et les Antilles néerlandaises.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 9 novembre 1971.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 394, p. 3, and annex A in volumes 421, 451, 460, 535, 545, 596 and 787.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 394, p. 3, et annexe A des volumes 421, 451, 460, 535, 545, 596 et 787.